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L.P. 
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BR.0003. 
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RADNEGO 
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TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

     1. 22.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
     5 lipca 
     2018 r. 

 

Powiat nie otrzymał 

dofinansowania na zadanie: 

budowa ścieżki rowerowej 

między ul. Nawrockiego, a ul. 

Warszawską. Aby zabezpieczyć 

wkład własny na to zadanie z 

budżetu została „zdjęta” 

inwestycja dot. budowy dalszej 

części chodnika na ul. 20-go 

Stycznia. Inwestycja na ul. 

Nawrockiego nie będzie 

realizowana. Czy wobec 

powyższego zadanie budowa 

chodnika wróci do budżetu? Jeśli 

tak, to kiedy? Jeżeli nie, to z 

jakiego powodu? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

2 sierpnia 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 1.   

     2. 22.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
5 lipca 
2018 r. 

 

Na posiedzeniu Komisji Oświaty i 

Wychowania radni zostali 

poinformowani, że 

II Liceum Ogólnokształcące 

cieszy się dużym 

zainteresowaniem potencjalnych 

uczniów. Z ilości uczniów, którzy 

zgłosili się w naborze 

elektronicznym można utworzyć 

nawet 7, czy 8 klas. Nie jest 

możliwe, aby taka ilość oddziałów 

została utworzona. Jakie kroki 

zamierza podjąć Zarząd, aby nie 

stracić uczniów? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. naboru elektronicznego do 

szkół – w tej chwili, na podstawie 

uzyskanych informacji, można by 

utworzyć 8 klas. Jednocześnie 

przypomniała, że jest to jedynie 

nabór. Ta sama ilość młodzieży 

mogła zarejestrować się do Łodzi. 

11 lipca 

w systemie vEdukacja Nabór 

szkoły ponadgimnazjalne będzie 

przeprowadzona tzw. symulacja, 

która pokazuje, ile osób można 

przypisać do jakiej klasy. 12 lipca 

ogłaszane są wyniki -  lista osób 
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 przyjętych. Natomiast o tym, ile 

osób trafi do danej szkoły i klasy 

decyduje złożenie oryginału 

świadectwa. „Jesteśmy 

przygotowani na 7 oddziałów”. 

Jeżeli będzie konieczność 

zorganizowania ósmego oddziału, 

wówczas system przekieruje 

uczniów np. do I Liceum 

Ogólnokształcącego wskazanego 

wg drugiej preferencji. Kiedy 

będzie znana ilość osób, które 

dostarczyły świadectwa, wówczas 

na posiedzeniu Zarządu odbędzie 

się dyskusja na temat tego, ile 

oddziałów i w jakich szkołach 

zostanie otwarte. 

      3. 22.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
5 lipca 
2018 r. 

 

W dniu 26 czerwca, w odpowiedzi 

na interpelację radnego złożoną 

na wniosek mieszkańców, odbyło 

się posiedzenie wyjazdowe 

Komisji Infrastruktury 

Technicznej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa w 

Dłutowie. Problem dotyczy 

chodnika w Dłutowie do 

przedszkola oraz drogi 

Mierzączka Duża – Dłutów, która 

ma jedynie 4 m. szerokości. 

Doszło na niej do wypadku 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. przywrócenia do budżetu 

zadania budowa chodnika w 

Dłutowie – jeżeli będzie 

możliwość, temat zostanie 

poddany pod rozwagę Rady, 

ponieważ decyzję podejmuje 

organ kolegialny. 
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śmiertelnego, a w ostatnim czasie 

do kilku zdarzeń drogowych, w 

wyniku których zostały poważnie 

uszkodzone samochody. Jedna 

ze spraw toczy się między 

ubezpieczycielem, a osobą 

poszkodowaną. Po wizycie 

członków komisji pojawiły się tam 

powiatowe służby drogowe, które 

dokonały - jak wynika z relacji 

mieszkańców - prowizorycznych 

napraw. „Składam interpelację 

aby Zarząd zajął się tematem tej 

drogi”. Zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Rady, 

o udzielenie głosu Wójt Gminy 

Dłutów – p. Grażynie Maślance – 

Olczyk oraz 

p. Tomaszowi Kminowi – 

radnemu Gminy Dłutów. 

      4. 22.2018 
Robert 

Rządziński 
5 lipca 
2018 r. 

 

Pojawiły się pierwsze 

ogólnopolskie wyniki dotyczące 

zdawalności matur. Jaka była 

zdawalność uczniów na maturze 

w szkołach podległych Powiatowi 

Pabianickiemu? Czy Powiat 

dysponuje takimi wynikami? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

31 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 2.   
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      5. 22.2018 
Robert 

Rządziński 
5 lipca 
2018 r. 

 

Jakie zajęcia będą się odbywały 

w Młodzieżowym Domu Kultury w 

okresie wakacji? 

 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. zajęć w Młodzieżowym Domu 

Kultury organizowanych w czasie 

wakacji – odbędą się następujące 

zajęcia: „Wakacje z piosenką”, 

warsztaty plastyczne – „Kolorowy 

świat”, warsztaty taneczne, 

warsztaty z modelowania, 

„Wakacje z gitarą”, gry planszowe. 

Na stronie internetowej MDK 

znajduje się informacja, jakie 

zajęcia będą odbywały się w 

okresie wakacji. 

      6.. 22.2018 
Robert 

Rzadziński 
    5 lipca 
    2018 r. 

 

Z jakich form wypoczynku będą 

korzystały dzieci przebywające w 

domu dziecka? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

23 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 3.   

      7. 22.2018 
Robert 

Rzadziński 
5 lipca 
2018 r. 

 

Jakie prace wykonywała grupa 

interwencyjna Wydziału Dróg i 

Mostów od czasu ostatniej sesji? 

Naczelnik 
Wydziału 

Dróg 
i Mostów 
Jolanta 
Nowicka 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. prac grupy drogowej w 

czerwcu – odbyło się koszenie 

trawy w gminach: Dłutów, 

Pabianice, Konstantynów Łódzki, 

Dobroń i Franciszków w gminie 

Lutomiersk. 

W Pabianicach, Pawlikowicach i 

Rydzynach były malowane pasy. 

Było prowadzona wycinka 

zakrzaczeń na drodze Puczniew – 

Kwiatkowice - Małyń i naprawiono 

pobocze na drodze Dłutów – 
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Mierzączka.  

      8. 22.2018 
Robert 

Rządziński 
    5 lipca 
    2018 r. 

 

Jakie wnioski z objazdu dróg 

powiatowych wyciągnęli 

pracownicy Wydziału Dróg 

i Mostów? 

 

Naczelnik 
Wydziału 

Dróg 
I Mostów 
Jolanta 
Nowicka 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r 

Dot. wniosków wyciągniętych na 

podstawie objazdu dróg - w 

ramach bieżącego utrzymania 

dokonywane są naprawy, wycinka 

traw, które planuje się praktycznie 

każdego miesiąca. 

 

      9. 22.2018 
Andrzej 

Kurzawski 
5 lipca 
2018 r. 

 

Dot. drogi Dobroń – Mogilno – 

czy wydzielonym pasem piesi i 

rowerzyści mogą się poruszać w 

obydwu kierunkach? 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

12 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 4.   

     10. 22.2018 
Andrzej 

Kurzawski 
5 lipca 
2018 r. 

 
Dlaczego wydzielony pas nie jest 

oznakowany? 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

12 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 4.   

     11. 22.2018 
Andrzej 

Kurzawski 
5 lipca 
2018 r. 

 

Dot. odśnieżania drogi Dobroń - 

Mogilno – zwrócił uwagę, że 

istniejące na drodze separatory 

mogą stwarzać pewne trudności 

techniczne przy odśnieżaniu, 

mogą zostać uszkodzone. Poza 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

12 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 4.   



0003                  WNIOSKI I INTERPELACJE RADNYCH – REJESTR I ODPOWIEDZI (WYCIĄG -III KWARTAŁ 2018 ROK)  2018  ROK 

    
 

  

L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

tym brakuje kilku z nich. Jak 

zostanie rozwiązany problem 

odśnieżania tego odcinka drogi? 

     12. 22.2018 
Andrzej 

Kurzawski 
5 lipca 
2018 r. 

 

W miejscowości Róża 

składowane były duże ilości 

kruszywa, które służyło Lasom 

Państwowym do utwardzania 

duktów. Proces nawożenia tego 

kruszywa zakończył się. Przez 

Pawlikowice i Różę przejeżdżały 

bardzo duże samochody. Czy 

Powiat dokonał oceny strat na 

tych drogach? Kto dokona 

naprawy? Czy Powiat znajdzie 

wykonawcę 

i przedstawi rachunek? 

 

Naczelnik 
Wydziału 

Dróg 
i Mostów 
Jolanta 
Nowicka 

5 lipca 
2018 r. 

 
30 sierpnia 

2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. dróg, które są w złym stanie 

technicznym na skutek 

przewożenia kruszywa – przed 

korzystaniem z dróg powiatowych, 

firma, która wykonuje drogę dla 

Lasów Państwowych zwróciła się 

do Powiatu o udostępnienie, 

możliwość korzystania z dróg. 

Dotyczyło to Róży i Pawlikowic 

Pierwszych. Została spisana 

stosowna umowa, na podstawie 

której droga zostanie naprawiona 

w formie remontów cząstkowych. 

Naprawa będzie wykonana 

prawdopodobnie do końca lipca. 

     13. 22.2018   
Łukasz 
Stencel 

    5 lipca 
    2018 r. 

 

Dot. nieprzyznanego 

dofinansowania na realizację 

inwestycji drogowych – ul. 

Nawrockiego oraz ul. Wschodnia 

w Ksawerowie – na jakiej 

podstawie te wnioski zostały 

negatywnie ocenione? Chodziło o 

kwestie formalne związane ze 

wskaźnikiem dochodowym 

Naczelnik 
Wydziału 

Dróg 
i Mostów 
Jolanta 
Nowicka 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. przyczyn odrzucenia 

wniosków na dofinansowanie 

inwestycji drogowych – ul. 

Nawrockiego oraz ul. Wschodnia w 

Ksawerowie – przyczyny 

odrzucenia wniosków nie są 

znane, ponieważ na stronie 

internetowej Urzędu 

Wojewódzkiego zamieszczona jest 
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podatkowym, czy też inne? 

 

wyłącznie lista wniosków, które 

uzyskały dofinansowanie. Ponadto 

podane są kwoty 

i procent dofinansowania. 

Głównym punktem odniesienia i 

kwalifikacji wniosków do 

dofinansowania był dochód 

podatkowy na mieszkańca 

powiatu, czy gminy. W powiecie 

pabianickim był on zbliżony do 

górnej granicy.  

     14. 22.2108. 
Robert 

Rzadziński 
    5 lipca 
    2018 r. 

 

 
jakie są oszczędności wynikające 

z zimowego utrzymania dróg? 

 

Naczelnik 
Wydziału 

Dróg 
i Mostów 
Jolanta 
Nowicka 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. oszczędności powstałych z 

wydatków przeznaczonych na 

zimowe utrzymanie dróg w 2018 r. 

– jest to kwota 175.633 zł., przy 

czym została ona pomniejszona 

przy ostatnim przetargu, który 

dotyczył m.in. poszerzenia ul. 

Leśnej w Dłutowie. Powiat dołożył 

do tego przetargu kwotę w 

wysokości 28.900 zł., wobec 

powyższego kwota oszczędności 

to 146.733 zł. 

     15. 22.2018 
Marek 
Błoch. 

    5 lipca 
    2018 r. 

 

do radnego zgłosił się 

mieszkaniec Woli Zaradzyńskiej, 

właściciel działki należącej do 

gminy Ksawerów. Obok jego 

posesji wybudowano olbrzymią 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

30 sierpnia 

5 lipca 
2018 r. 

 
31 lipca 
2018 r. 

Dot. wydania decyzji na budowę 

hali w Woli Zaradzyńskiej – Jeżeli 

Wojewoda przekazał sprawę do 

ponownego rozpatrzenia, to 

najprawdopodobniej nie znalazł 
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halę magazynową. Mieszkaniec 

posesji nie został w ogóle 

poinformowany, że na sąsiedniej 

działce ma powstać tak duży 

budynek. Radny udał się do 

Gminy Ksawerów, gdzie 

przeanalizowano miejscowy plan 

zagospodarowania 

przestrzennego. Wynika z niego, 

że na tym terenie 60% jest 

przeznaczone pod zabudowę 

mieszkaniową. Działka ma 4382 

metry, czyli pod zabudowę 

mieszkaniową przeznaczono 

2629 metrów. Z planu 

zagospodarowania wynika 

również, że dopuszcza się 

zabudowę uzupełniającą na 

drobną wytwórczość, rzemiosło, 

handel w ilości 30% od tych 60%, 

co stanowi 788 metrów.  Ponadto 

budynek uzupełniający nie może 

być wyższy niż 10 metrów. 

Tymczasem budowla ma ponad 

1000 metrów i  12-13 metrów 

wysokości. Ponadto przed 

wydaniem decyzji o pozwolenie 

na budowę Starostwo ustala 

z Gminą, jakie są zapisy w 

miejscowym planie 

zagospodarowania 

przestrzennego. Jak wynika z 

2018 r. rażących uchybień prawa. Być 

może pojawiła się jakaś 

przeszkoda formalna w postaci nie 

poinformowania którejś ze stron o 

postępowaniu. „Nie znam tej 

sprawy, więc trudno mi się do niej 

odnieść” 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 5.   
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TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

relacji radnego, w tym przypadku 

takie ustalenia nie zostały 

poczynione. Mieszkańcy posesji 

zaskarżyli decyzję o pozwoleniu 

na budowę do Wojewody. W 

konsekwencji Główny Inspektor 

Nadzoru Budowlanego w 

Warszawie polecił, aby jeszcze 

raz rozpatrzeć prawidłowość 

wydania tej decyzji. „W jaki 

sposób Starostwo rozwiąże tę 

sytuację? Jak to było możliwe, że 

ta decyzja została wydana?”. 

 

     16. 22.2018 
Krzysztof 
Waligórski 

    5 lipca 
    2018 r. 

 

Radny Krzysztof Waligórski 

nawiązał do wcześniej 

składanych interpelacji, w których 

proponował, aby na zakończenie 

roku szkolnego odbyły się 

spotkania prewencyjne uczniów 

z policją. W jednej z 

konstantynowskich szkół odbyło 

się takie spotkanie. Czy taka 

inicjatywa miała miejsce w innych 

szkołach?  

 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

5 lipca 
2018 r 

 
. 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. zajęć szkolnych z policją – 

takie zajęcia prowadzone są w 

trakcie roku szkolnego przez 

pedagogów szkolnych, 

samodzielnie, ale również z 

udziałem policji. Na zakończenie 

roku takie zajęcia przeprowadzone 

były w Zespole Szkół Specjalnych 

w Konstantynowie Łódzkim. 

Wszyscy dyrektorzy szkół 

powiatowych zostali 

poinformowani o pomyśle i będą 

brali pod uwagę organizację tego 

typu spotkań. 



0003                  WNIOSKI I INTERPELACJE RADNYCH – REJESTR I ODPOWIEDZI (WYCIĄG -III KWARTAŁ 2018 ROK)  2018  ROK 

    
 

  

L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
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     17. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

    5 lipca 
    2018 r. 

 

Czy będzie realizowany program 

korekcyjno – edukacyjny dla 

sprawców przemocy 

w Powiecie Pabianickim? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. programu korekcyjno – 

edukacyjnego – program nie jest 

jeszcze realizowany. Został 

ogłoszony konkurs, jednakże na tą 

chwile nie wyłoniono osoby, która 

podjęłaby się prowadzenia. 

Konkurs będzie ogłoszony 

ponownie pod koniec sierpnia. Na 

edukację 6 sprawców została 

przyznana kwota w wysokości 

5.076 zł.  

     18. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

    5 lipca 
    2018 r. 

 

Jaki jest etap realizacji programu 

wyrównywania różnic między 

regionami?  

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. programu wyrównywania 

różnic między regionami – w 

przyszłą środę będą podpisane 3 

umowy. Jedna z nich będzie 

zawarta między PFRON – em, a 

Powiatem 

i dotyczy zakupu autobusu dla 

gminy Ksawerów. Gmina 

otrzymała dofinansowanie 

w wysokości 150.000 zł., a 

przewidywany koszt to ok. 300.000 

zł. Dofinansowanie w wysokości 

80.000 zł. otrzymało również 

miasto Pabianice. W planach jest 

zakup buda dla 9 osób – koszt to 

122.000 zł. Dofinansowanie na 

zakup małego busa do przewozu 

osób niepełnosprawnych, w 
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kwocie 79.384 zł., przyznano także 

DPS w Konstantynowie Łódzkim. 

Całkowity koszt to 138.000 zł. 

     19. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

    5 lipca 
    2018 r. 

 

Czy program „Dobry start” jest 

albo będzie realizowany w 

Powiecie Pabianickim? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. programu „Dobry start” – 

Powiat otrzymał kwotę w 

wysokości 68.000 zł. Każde 

dziecko przebywające w placówce 

opiekuńczo – wychowawczej, jak 

również 

w rodzinie zastępczej otrzyma 300 

zł. na zakup niezbędnych 

przyborów szkolnych. 

 

     20. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

    5 lipca 
    2018 r. 

 

Dot. remontu DPS w 

Konstantynowie Łódzkim – na 

jakim etapie są prace? Jaka jest 

wartość całkowita remontu? Czy 

zostanie on zakończony przed 

końcem roku? 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

2 sierpnia 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 6.   

     21. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

5 lipca 
2018 r. 

 

Czy do PCPR zgłaszają się ofiary 

przemocy w rodzinie? Czy 

zostały odnotowane takie 

przypadki? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. przemocy w rodzinie – w 

czerwcu przemoc w rodzinie 

zgłosiły dwie kobiety, jedna z 

Pabianic, druga z gminy 

Lutomiersk. Udzielono im 

odpowiedniej pomocy, odbyła się 

rozmowa z psychologiem i radcą 
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prawnym. Ponadto kobiety 

otrzymały niebieskie karty i są 

objęte nadzorem. „One składają 

sprawę do sądu, a my będziemy 

pilotować, pomagać, udzielać im 

pomocy prawnej”. 

     22. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

    5 lipca 
    2018 r. 

 

Poprosił o podanie danych za II 

kwartał 2018 r., ile pojazdów 

krajowych 

i zagranicznych zostało 

zarejestrowanych, a ile 

wyrejestrowanych? Jaka jest na 

tą chwilę ilość wydanych praw 

jazdy? Ilu kierowców utraciło 

prawo jazdy z tytułu jazdy w 

stanie nietrzeźwości, a ilu z uwagi 

na przekroczenie 24 punktów? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

5 lipca 
2018 r. 

 
 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

10 sierpnia 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik nr 7. 

     23. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

5 lipca 
2018 r. 

 

Czy po wyjazdowej Komisji 

Infrastruktury, która odbyła się w 

gminie Dłutów, zostały 

naprawione istniejące tam garby? 

Zawnioskował o wyrównanie 

garbów w trybie pilnym, ponieważ 

mogą się one przyczyniać do 

wypadków na drodze. Jakie 

prace interwencyjne zostały 

wykonane? 

Naczelnik 
Wydziału 

Dróg i 
Mostów 
Jolanta 
Nowicka 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r 

Dot. garbów na drodze w Dłutowie 

– jeden, największy garb zostanie 

usunięty do końca lipca w ramach 

remontów cząstkowych 



0003                  WNIOSKI I INTERPELACJE RADNYCH – REJESTR I ODPOWIEDZI (WYCIĄG -III KWARTAŁ 2018 ROK)  2018  ROK 

    
 

  

L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

     24. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

5 lipca 
2018 r. 

 

Jakie najważniejsze prace 

budowlane są wykonywane w 

okresie wakacji w szkołach 

Powiatu Pabianickiego? Z czego 

one wynikają? Czy są to 

inwestycje, czy zalecenia p.poż. 

albo Sanepid? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

5 lipca 
2018 r 

. 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

31 lipca 
2018 r 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 8. 

     25. 22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

5 lipca 
2018 r. 

 

4 lipca zostały ogłoszone wyniki 

matur. Jaka jest zdawalność? 

Która szkoła „wypadła” najlepiej, 

a która najgorzej? Ile jest 

poprawek pisemnych i z jakich 

one są przedmiotów?  

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

31 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 9. 

     26.  22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

5 lipca 
2018 r. 

 

Kiedy kończy się 10 – letni okres 

bezpłatnego użytkowania Orlika 

przy I LO? Zawnioskował o 

zbadanie stanu nawierzchni 

murawy Orlika. „Jeśli stan 

nawierzchni będzie zły, wnioskuję 

żeby przed zakończeniem tego 

okresu bezpłatności nawierzchnia 

została wymieniona”. 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska  

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

2 sierpnia 
2018 r. 

  Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 10. 

     27.   22.2018 
Włodzimierz 

Stanek 
5 lipca 
2018 r. 

 

Radny Włodzimierz Stanek 

poprosił o uzupełnienie 

oznakowania pionowego na ul. 

Orlej w Pabianicach. 

Naczelnik 
Wydziału 

Dróg 
i Mostów 
Jolanta 
Nowicka 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

5 lipca 
2018 r. 

Dot. oznakowania pionowego na 

ul. Orlej – będzie zrobiony 

przegląd oznakowania 

i braki zostaną uzupełnione 
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     28.   22.2018 
Waldemar 
Flajszer 

5 lipca 
2018 r. 

 

Czy w II połowie 2018 r. 

wystarczy środków na 

kontynuację robót publicznych, 

które rozpoczęły się z początkiem 

roku? „Wiemy, że jest to tryb 33 

dni po zakończeniu, ale kwota 

jaką otrzymał PUP jest 

zdecydowanie mniejsza niż w 

ubiegłym roku. Czy te osoby 

będą miały szansę na ponowne 

wnioski?”. Jakie kryteria zostaną 

przyjęte?  

 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

5 lipca 
2018 r. 

 
 

30 sierpnia 
2018 r. 

31 lipca 
2018 r. 

    

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 11. 

     29.   23.2018 
Andrzej 

Kurzawski 
5 lipca 
2018 r. 

 Interpelacja  
   pisemna 

 Dotycząca drogi w Poleszynie, 

załącznik nr 12. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

9 lipca 
2018 r. 

 
 

23 lipca 
2018 r. 

13 lipca 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 4. 

     30.   24.2018 
Andrzej 

Kurzawski 
27 lipca 
2018 r. 

 Interpelacja 
   pisemna 

 Dotycząca drogi powiatowej 

Dobroń- Ldzań, załącznik nr 13. 

Naczelnik 
Wydziału 

Dróg i 
Mostów 
Jolanta 
Nowicka 

27 lipca 
2018 r. 

 
 
 

6 sierpnia 
2018 r. 

 
 
 

14 sierpnia 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 14. 
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     31.   25.2018 
Andrzej 

Kurzawski 
10 sierpnia 

2018 r. 
  Interpelacja 
   pisemna 

 Dotycząca drogi powiatowej, 

Mogilno Duże, załącznik nr 15. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

14 sierpnia 
2018 r. 

 
 

28 sierpnia 
2018 r. 

27 sierpnia 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 16. 

     32.   26.2018 

Łukasz 
Stencel 

 
Arkadiusz 

Jaksa 

27 sierpnia 
2018 r. 

 Interpelacja 
    pisemna 

 Dotycząca Hali Powiatowej, 

załącznik nr 17. 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

27 sierpnia 
2018 r. 

 
 

10 września 
2018 r. 

7 września 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 18. 

     33.   27.2018 
Jarosław 
Kosmala 

28 sierpnia 
2018 r. 

  Interpelacja 
   pisemna 

  Dotycząca stacji bazowej 

telefonii komórkowej, załącznik 

nr 19. 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

28 sierpnia 
2018 r. 

 
11 września 

2018 r. 

11 września 
2018 r. 

  Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 20. 

     34.   28.2018 
Łukasz 
Stencel 

30 sierpnia 
2018 r. 

 

Nawiązał do interpelacji złożonej 

wspólnie z radnym Arkadiuszem 

Jaksą. Jak na chwilę obecną 

wygląda przydział godzin na hali 

powiatowej? Między klubami 

sportowymi doszło do 

nieporozumień jeśli chodzi o 

przydział godzin. Czy temat 

został zakończony polubownie? 

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 
 

30 września 
2018 r. 

30 sierpnia 
2018 r. 

Starosta Pabianicki – p. Krzysztof 

Habura udzielił odpowiedzi na 

pytanie dotyczące przydziału 

godzin na hali powiatowej. „Na 

początku każdego roku szkolnego 

stajemy przed dylematem, komu to 

przydzielić, w jakiej ilości, w jakiej 

liczbie godzin”. Z hali korzystają 

przede wszystkim koszykarki, 

piłkarze ręczni i zawodnicy, którzy 

grają w badmintona. Pojawiła się 

propozycja, aby od września z sal 

korzystali również koszykarze 

PKK99. Po przedstawieniu klubom 

propozycji dot. ilości godzin 
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korzystania z hali, pojawiły się 

zastrzeżenia ze strony klubu 

PABIKS. Klub miałby mieć jedną 

jednostkę treningową mniej 

w stosunku do roku ubiegłego. P. 

Gabriela Wenne – Błażyńska 

spotkała się z przedstawicielami 

klubów. 

W wyniku spotkania ustalono, że 

ilość jednostek treningowych dla 

klubu PABIKS nie ulegnie zmianie.  

     35..   28.2018 
Łukasz 
Stencel 

30 sierpnia 
2018 r 

 

W ostatnim czasie doszło do 

kolizji dwóch samochodów na 

skrzyżowaniu ulic: Toruńska i 

Wileńska. Z relacji mieszkańców 

wynika, że przyczyną mogła być 

słaba widoczność znaku – ustąp 

pierwszeństwa przejazdu 

znajdującego się na tym 

skrzyżowaniu. Poprosił o analizę 

sytuacji i sprawdzenie, czy znak 

rzeczywiście jest mało widoczny 

oraz o ewentualne przestawienie 

go, aby wyeliminować tego typy 

zdarzenia w przyszłości. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 sierpnia 
2018 r. 

Dot. skrzyżowania ulic: Toruńska i 

Wileńska – „Przyjrzymy się temu, 

zobaczymy co należy zrobić”. 

 

     36.   28.2018 
Łukasz 
Stencel 

30 sierpnia 
2018 r 

 

Wczoraj zostały uruchomione 

latarnie oświetlające przejścia dla 

pieszych przy Szkole 

Podstawowej Nr 17 i na 

skrzyżowaniu ulic: Orla i 

Konopnickiej. Zawnioskował aby 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 sierpnia 
2018 r. 

Dot. oświetlenia przejść dla 

pieszych, w szczególności przy ul. 

20 Stycznia i Narcyza Gryzla – 

temat zostanie przeanalizowany.  
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w przyszłym roku budżetowym 

uwzględnić doświetlenie 

newralgicznego przejścia dla 

pieszych przy ul. 20 Stycznia na 

wysokości ul. Narcyza Gryzla. 

Wczoraj w tej sprawie 

interpelował radny miejski p. 

Dariusz Cymerman.  

 

     37.   28.2018 
Robert 

Rządziński 
30 sierpnia 

2018 r 
 

Od tego roku szkolnego w 

szkołach podstawowych będzie 

podwójny rocznik. Jak sytuacja 

przedstawia się w powiatowych 

szkołach specjalnych? Czy 

warunki lokalizacyjne są 

odpowiednie? Czy coś się 

zmieniło? W przyszłym roku 

szkolnym podwójny rocznik 

będzie w szkołach średnich. Czy 

Powiat jest przygotowany na taką 

sytuację pod kątem 

lokalizacyjnym, ilości sal i lokali? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

24 września 
2018 r. 

  Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 21. 

     38.   28.2018 
Andrzej 

Kurzawski 
30 sierpnia 

2018 r 
 

Radny Andrzej Kurzawski zapytał 

o datę zakończenia prac na 

drodze w Ldzaniu. 

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. zakończenia prac na drodze 

w Ldzaniu – zgodnie z umową 

termin zakończenia prac 

planowany jest na dzień 9 

października. Należy wylać 

dodatkowo masę asfaltową, która 

wyprofiluje spadek w kierunku 

krawężnika. Zgodnie z projektem 
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spadek ma być w kierunku rowu.  

     39.   28.2018 
Arkadiusz 

Jaksa 
30 sierpnia 

2018 r 
 

Wyraził zadowolenie z 

rozstrzygnięcia przetargu na 

przebudowę drogi w Piątkowisku. 

Zaproponował aby przy okazji 

przebudowy drogi uwzględnić 

wycinkę dzikiej gruszy, która 

rośnie przy ul. Platynowej. Owoce 

spadają z drzewa wprost na 

jezdnię i okolice przystanku. 

Radny w imieniu mieszkańców 

składał już wniosek w tej sprawie. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. wycięcia gruszy rosnącej przy 

drodze w Piątkowisku – sprawa 

zostanie rozpatrzona. 

 

     40.   28.2018 
Arkadiusz 

Jaksa 
30 sierpnia 

2018 r 
 

Poprosił aby w ramach 

urządzania pasa drogowego po 

remoncie wykonać jeszcze jedno 

przejście przy ul. Platynowej. Jest 

to ulica, przy której zatrzymuje się 

autobus przewożący dzieci, które 

następnie przechodzą na drugą 

stronę. Zasugerował aby 

przejście wykonane było w 

technice farby grubowarstwowej, 

ponieważ jest to teren wiejski, 

słabiej zabudowany, a wówczas 

będzie lepiej widoczne. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. przejścia dla pieszych przy ul. 

Platynowej – „Postaramy się 

wykonać to przejście”. 
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     41.   28.2018 
Krzysztof 
Waligórski 

30 sierpnia 
2018 r 

 

Zwrócił uwagę na problem słabo 

widocznych znaków na 

skrzyżowaniu ulic: Kolejowej i 

Srebrzyńskiej w Konstantynowie 

Łódzkim. Na skrzyżowaniu 

bardzo często dochodzi do kolizji 

i wypadków. Jest tam dużo 

drzew, które utrudniają dobrą 

widoczność znaków. 

Zasugerował rozważenie 

usunięcia części drzew, albo 

poprawę znaków. Zaproponował 

również ustawienie znaku STOP 

na podporządkowanej ul. 

Srebrzyńskiej 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 22. 

     42   28.2018 
Waldemar 
Flajszer 

30 sierpnia 
2018 r 

 

Jak Powiat przygotowuje się do 

przyjęcia podwójnego rocznika? 

 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. przygotowania do 

podwójnego naboru – jedynym 

problemem są lekcje wychowania 

fizycznego. „Będziemy próbowali 

to zrobić jak najmniejszym 

kosztem zmianowości”.  

     43.   28.2018 
     Waldemar 
       Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Ile na chwilę obecną jest uczniów 

w szkołach Powiatu 

Pabianickiego? Ile oddziałów? 

Jak się to ma do roku ubiegłego? 

Która ze szkół powiatowych była 

najczęściej wybierana przez 

gimnazjalistów? 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. liczby uczniów w powiecie 

pabianickim – aktualnie jest 671 

uczniów, natomiast w roku 

ubiegłym ta liczba wynosiła 646. 

Cały czas następują zmiany, 

pomimo że ostatnim terminem 

naboru uzupełniającego był 21 

sierpnia. W ubiegłym roku było 
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 28 oddziałów i ta liczba utrzymuje 

się również w roku 2018. Klasy są 

mniej lub bardziej liczne. 

Najbardziej popularne wśród 

uczniów było II LO, natomiast 

największy sukces osiągnął ZS Nr 

1, gdzie powstały 3 klasy szkoły 

branżowej, czyli szkoły zawodowe.  

     44.  28.2018 
     Waldemar 
       Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Kiedy przewidziany jest odbiór 

drogi powiatowej 3314 w 

Jerwonicach?  

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. odbioru drogi w Jerwonicach 

– odbiór nastąpi prawdopodobnie 

pod koniec przyszłego tygodnia, 

albo na początku kolejnego.  

 

     45.  28.2018 
     Waldemar 
       Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Ile osób aktualnie jest 

zarejestrowanych w Powiatowym 

Urzędzie Pracy? Jaka jest stopa 

bezrobocia w powiecie 

pabianickim i jak się to ma do 

stanu na lipiec 2017 roku? Jakie 

programy przeciwdziałające 

bezrobociu realizuje aktualnie 

PUP? Czy wystarcza na nie 

środków? 

 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. bezrobocia w Powiecie 

Pabianickim – w lipcu ubiegłego 

roku stopa bezrobocia 

rejestrowanego wynosiła 8,2 

punktu procentowego, natomiast w 

analogicznym okresie roku 

bieżącego wynosi 7,1 punktu 

procentowego. Wszystkie formy 

aktywizacji zawodowej, które były 

realizowane na początku roku, 

realizowane są do chwili obecnej, 

z wyłączeniem dotacji na 

doposażenie i utworzenie 

stanowiska pracy dla 
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pracodawców. Wynika to z tego, 

że pula środków przeznaczona na 

ten cel została bardzo szybko 

wyczerpana. Niemniej jednak, jeśli 

tylko będzie taka możliwość, pod 

koniec roku ta forma aktywizacji 

zostanie ponownie uruchomiona. 

Aktualnie trwa nabór dla osób dla 

osób, które były zainteresowane 

podjęciem własnej działalności 

gospodarczej. 

     46.  28.2018 
     Waldemar 
       Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Czy w związku z przejściem na 

emeryturę p. Danuty 

Skwirowskiej zostanie rozpisany 

konkurs na dyrektora PUP. Jeśli 

tak, to kiedy się on odbędzie? 

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. konkursu na dyrektora PUP – 

aktualnie pełniącą obowiązki 

dyrektora jest p. Magdalena 

Werstak, której powierzono tą 

funkcję na 3 miesiące. 

Prawdopodobnie 

w tym czasie konkurs zostanie 

ogłoszony. 

 

     47.   28.2018 
    Waldemar 
      Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Jak przebiegają prace 

termomodernizacyjno – 

remontowe w obiekcie dawnej 

„budowlanki” i kiedy nastąpi ich 

zakończenie? Jakie prace są 

aktualnie wykonywane? Jakie 

prace były wykonane przez okres 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

21 września 
2018 r. 

 Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 23. 
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wakacji? 

     48.   28.2018 
      Waldemar 
        Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Czy Zarząd wyłonił już najemcę 

budynków po WSHE? 

 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 sierpnia 
201r. 

Dot. najemcy budynków po WSHE 

– najemcą jest niepubliczna szkoła 

„Heureka”. 

W sierpniu przeprowadzane są 

prace adaptacyjne i 

prawdopodobnie od 1 września 

placówka rozpocznie bieżącą 

działalność. Na dzisiejszej sesji 

zabezpieczone zostały środki na 

wykonanie nowego przyłącza 

wody i węzła cieplnego w budynku 

szkoły. 

     49.   28.2018 
Waldemar 
Flajszer 

30 sierpnia 
2018 r 

 

Jakie najważniejsze prace 

remontowe wykonano w szkołach 

powiatowych w okresie wakacji? 

Czy prace nadal trwają, czy już 

się kończą? 

 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. prac remontowych 

wykonanych w szkołach 

powiatowych – prace zostały 

oszacowane na łączną kwotę 

140.000 zł. W I LO 

przeprowadzono adaptację 

pracowni, malowanie dwóch 

pracowni, odnowienie stołówki 

szkolnej. W II LO miała miejsce 

renowacja parkietu na korytarzach, 

remont gabinetu pielęgniarki 

szkolnej, pomieszczeń 
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administracyjnych, instalacji 

elektrycznej, modernizacja 

oświetlenia. W ZS Nr 1 położono 

płytki na schodach na klatce 

awaryjnej. W ZS Nr 2 miała 

miejsce modernizacja sanitariatów 

oraz kończy się naprawa 

ogrodzenia boiska. W ZS Nr 3 

został pomalowany sufit świetlicy 

szkolnej oraz lamperia. W ZSS Nr 

5 pomalowano pracownię 

logopedyczną, a w ZSS Nr 4 w 

Konstantynowie Łódzkim 

wykonano modernizację łazienki 

na parterze budynku. 

     50.   28.2018 
     Waldemar 
       Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Dot. alimentów w rodzinach 

zastępczych – ilu rodziców płaci 

na dzieci, a ilu uchyla się od tego 

obowiązku? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. alimentów w rodzinach 

zastępczych – liczba osób 

zobowiązanych do zapłaty 

alimentów - 11, liczba dzieci, 

którym zasądzono alimenty – 15, 

kwota zaległości wynosi 61.000 zł, 

a kwota wpłacona – 10.000 zł. 3 

osoby wpłacają alimenty dla 7 

dzieci. 
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     51.   28.2018 
     Waldemar 
       Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Jaka jest liczba rodzin 

zastępczych utworzonych w 2017 

r. i I półroczu 2018 r.? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 
 
 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. rodzin zastępczych – w 2017 

r. utworzone zostało 10 rodzin, w 

tym 

5 spokrewnionych, 4 niezawodowe 

i 1 zawodowa. Liczba dzieci 

umieszczonych 

w placówkach – 14, z czego 7 w 

rodzinach spokrewnionych, 4 w 

niezawodowych, 

3 w zawodowych. W roku 2017 do 

rodziny biologicznej wróciła 2 

dzieci. W I półroczu 2018 r. 

utworzono 10 rodzin zastępczych, 

z czego 5 spokrewnionych, 4 

niezawodowe oraz utworzono 

rodzinny dom dziecka w gm. 

Lutomiersk. Liczba dzieci 

umieszczonych 

w placówkach – 15, z czego 7 w 

spokrewnionych, 4 w 

niezawodowych, natomiast 

w rodzinnym domu dziecka 

przebywa aktualnie 4 dzieci. Do 

rodziny biologicznej wróciło jedno 

dziecko. 
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     52.   28.2018 
     Waldemar 
        Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Jaka jest liczba dzieci 

umieszczonych w placówkach 

opiekuńczo – wychowawczych 

w 2017 r. i I półroczu 2018 r.? Ile 

dzieci wróciło do rodziny 

biologicznej? 

 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. placówek opiekuńczo – 

wychowawczych – w 2017 r. do 

placówki opiekuńczo – 

wychowawczej w Porszewicach 

przyjęto 16 dzieci, natomiast do 

placówki Tuli Luli trafiło 2 dzieci, 

do Piotrkowa – 2 dzieci. Do rodzin 

biologicznych wróciła 3 dzieci. W 

2018 r. do placówki przyjęto 10 

dzieci, w tym 8 do Porszewic i 2 

dzieci do Tuli Luli. Do rodziny 

biologicznej wróciło jedno dziecko. 

Tuli Luli przyjmuje wyłącznie dzieci 

do 1 r.ż., które będą adoptowane. 

     53.   28.2018 
     Waldemar 
       Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Dot. Karty Polaka – ile decyzji 

zostało wydane i ile osób 

otrzymało Kartę Polaka? Jakie 

środki finansowe były 

wyasygnowane na ten cel? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 

Dot. Karty Polaka – zostały 

wydane 4 karty, 4 decyzje, 

świadczenia przyznano dla 

6 osób, w tym 2 małżeństw. Przez 

pierwsze 3 miesiące każda z osób 

otrzymuje 1.050 zł., natomiast od 4 

miesiąca do 9 miesiąca po 630 zł. 

Na dzień dzisiejszy wypłacono 

kwotę 26.460 zł. 

     54.   28.2018 
    Waldemar 
      Flajszer 

 30 sierpnia 
    2018 r 

 

Dot. programu 300+ - ile 

świadczeń 300+ zostało 

wypłacone i dla kogo te wyprawki 

były przeznaczone? 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Dot. programu 300+ - składanie 

wniosków potrwa do końca 

listopada. Na tą chwilę 

świadczenie w łącznej kwocie 

17.100 zł. wypłacono 57 dzieciom. 
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L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

 Uprawnionych do otrzymania 

środków jest 200 dzieci, włącznie z 

podopiecznymi placówki 

opiekuńczo – wychowawczej w 

Porszewicach.  

     55..   28.2018 
     Waldemar 
       Flajszer 

30 sierpnia 
2018 r 

 

Na jakim etapie jest remont DPS 

– u w Konstantynowie Łódzkim? 

Czy remont się rozpoczął, czy 

jest kontynuowany?  

 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

30 sierpnia 
2018 r. 

 
 

30 września 
2018 r. 

30 września 
2018 r. 

Remont DPS – u w 

Konstantynowie Łódzkim – remont 

jeszcze się nie rozpoczął. 

Prawdopodobnie jutro będzie 

podpisana umowa z wykonawcą 

     56.   29.2018 
      Andrzej 
    Kurzawski 

6 września 
2018 r. 

  Interpelacja 
   pisemna 

 Dotycząca dróg powiatowych, 

załącznik nr 24. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

11 września 
2018 r. 

 
 

25 września 
2018 r. 

21 września 
2018 r. 

  Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 25. 

     57.   30.2018 
      Marek 
   Gryglewski 

13 
września 
2018 r. 

  Interpelacja 
    pisemna 

 Dotycząca programu In Vitro, 

załącznik nr 26. 

Członek 
Zarządu 

Irena 
Grenda   

13 września 
2018 r. 

 
 

27 września 
2018 r 

18 września 
2018 r. 

  Odpowiedź pisemna stanowi 

załącznik Nr 27. 

 


